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§ 9
Medborgarförslag gällande att förbättra miljön kring 
skridskobanan på Medborgarplatsen 
Svar på medborgarförslag
SÖD 2020/1235

Beslut 
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på medborgarförslaget.

Stadsdelsnämnden överlämnar den del av medborgarförslaget som 
innebär att musik ska spelas vid isbanan på Medborgarplatsen till 
trafiknämnden för vidare hantering.

Särskilt uttalande
Anders Göransson (S), Britten Lagerkvist Tranströmer (S), Magnus 
Nilsson (S), Charlotte Lilja Pittuco (V) och Birgitta Sevefjord (V) 
lämnar ett gemensamt särskilt uttalande från Socialdemokraterna 
och Vänsterpartiet (bilaga).
Christoffer Järkeborn (M), Filip Solsjö (M), Harald Eriksson (M), 
Anders Karlsson (M), Anne-Lie Elfvén (L), Magnus Palm (MP), 
Lars Rottem Krangnes (C) samt Christina Wallmark (SD) ansluter 
sig till det särskilda uttalandet från S och V.

Ersättaryttrande
Antonia Simon (Fi) ställer sig bakom det särskilda uttalandet från 
Socialdemokraterna och Vänsterpartiet.
 

Sammanfattning av ärendet 
Södermalms stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag gällande 
att förbättra miljön kring skridskobanan på Medborgarplatsen. 
Förslagsställaren hänvisar till skridskobanan i Kungsträdgården, där 
det både finns god belysning, i form av många lampor, samt att det 
spelas musik för dem som åker skridskor.

Stadsdelsförvaltningen uppskattar medborgarförslaget då det kan 
bidra till att göra Medborgarplatsen attraktivare och tryggare.

Vad gäller belysning vid isbanan har stadsdelsförvaltningen inom 
ramen för platssamverkan tillfört isbanan fyra strålkastare som 
belyser själva isbanan i olika mönster och färger. Åtgärden 
genomfördes år 2019 i samverkan med trafikkontoret.

Till kommande vintersäsong 2021/2022 kommer även åtta mindre 
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julgranar med belysning att placeras ut på Medborgarplatsen, bland 
annat i anslutning till belysningsstolparna mellan isbanan och 
Medborgarhuset. Åtgärden kommer enligt förvaltningen att bidra 
till att öka trivseln i området vid isbanan.

Trafikkontoret, som ansvarar för belysningen vid bland annat 
isbanan, bedömer att befintlig belysning är tillräcklig och meddelar 
att det för närvarande inte finns några planer på ytterligare insatser 
vid platsen.

Eftersom ansvaret för isbanan ligger hos trafiknämnden, föreslår 
förvaltningen att stadsdelsnämnden överlämnar den del av 
medborgarförslaget som innebär att musik ska spelas vid isbanan 
till trafiknämnden för vidare hantering.

Förslag till beslut
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens.
 

Beslutsgång
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag.

Handlingar i ärendet
 SÖD 2020/1235-4 Tjänsteutlåtande Medborgarförslag 

gällande att förbättra miljön kring skridskobanan på 
Medborgarplatsen

 397529 Medborgarförslag SÖD 2020_1235
 SÖD 2020/1235-7 Komplettering medborgarförslag 

Avidentifierad
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Ärende 9

Medborgarförslag gällande att förbättra miljön kring skridskobanan på 
Medborgarplatsen

Anders Göransson m.fl. S
Charlotte Lilja Pittuco m.fl. V 

Antonia Simon Fi

Särskilt uttalande
Vi ser positivt på medborgarförslaget om att förbättra miljön kring skridskobanan 
på Medborgarplatsen. Förslaget avser vinter- och sommartid. Med enkla medel 
skulle det öka trivseln på torget generellt. Vi ser därför gärna att förvaltningen 
följer upp förslaget i samarbete med Trafiknämnden och tar upp de delar av 
förslaget som åligger stadsdelsnämnden. 
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